
Zápisnica z finančnej komisie zo dňa 21.10.2021 

 

Prítomní členovia FK:  Ing. Peter Dinga, Ing. Jaroslav Holota, Janka  Masárová,  

                                           Mgr. Daniela Kontinová, 

Ostatní prítomní:            Alžbeta Tuková, Miroslav Stančík 

 

Program rokovania finančnej komisie: 

1. Otvorenie 

2. Úradná tabuľa 

3. Obecné auto 

4. Odpredaj pozemkov vo vlastníctve obce  

5. Kontajner 

6. Finančný dar 

7. Žiadosť – Environmentálny fond  

8. Rôzne 

 

1. Predsedníčka finančnej komisie privítala všetkých prítomných a  oboznámila ich 

s programom rokovania FK. 

 

2. Prvým bodom rokovania bola obnova úradných tabúľ v strede obce. FK boli predložené 4 

cenové ponuky, pričom len z jednej bolo zrejmé, že vyhovuje kritériám.  Po krátkej diskusii 

komisia odporúča preveriť ostatné 3 ponuky a rozhodnúť na ďalšej FK, podľa zistených 

informácii.  

 

3. V ďalšom bode p. starostka predložila zápis z vykonanej technickej kontroly na  obecnom 

vozidle. Z protokolu je jasné o aké závady na vozidle ide, a čo je nutné opraviť, aby bolo 

vozidlo technicky spôsobilé pre potreby obce. Komisia po diskusii odporúča starostke obce 

dať vozidlo na nutnú opravu do dohodnutého autoservisu a súhlasí s predpokladanou cenou 

za opravu a vykonanie technickej kontroly. 

 

4. Odpredaj pozemkov vo vlastníctve obce 

a) Odpredaj pozemku, p. Ján Pilát 

Ide o pozemok v katastrálnom území obce Vaďovce, parcela č.596 diel č.5, o celkovej 

výmere 43 m². Na základe odporúčania FK bol predložený skutočný geometrický plán 

pozemku a stavebná komisia vykonala aj obhliadku predmetného pozemku. 

Z geometrického plánu je zrejmé, že žiadateľ má záujem odkúpiť  časť obecného pozemku 

až po cestu. FK neodporúča predať pozemok až po cestu, ale nechať voľný pás  cca 50cm a 

odpredať len pôvodnú požadovanú časť pozemku a navrhuje odpredaj za 7€/ m². 

b) Odpredaj pozemku, p. Ivana Petrovičová  

Pani Ivana Petrovičová predložila na obecný úrad žiadosť o kúpu obecného pozemku, 

parcela registra C, číslo parcely 17490/9, nachádzajúceho sa v katastrálnom území Stará 

Turá, o výmere 56 m², druh pozemku - zastavaná plocha a nádvorie, v rekreačnej oblasti 

Dubník. FK sa už touto žiadosťou zaoberala, taktiež stavebná komisia vykonala obhliadku 

predmetného pozemku. Keďže ide o pre obec neupotrebiteľný pozemok a obec nemá na 

pozemok ani žiadny prístup, odporúča  v prípade odpredaja postupovať podľa osobitného 

zreteľa a navrhuje cenu 10€/ m². 

c) Odpredaj pozemku, p. Branislav Dlhý 

Pán Dlhý požiadal o odpredaj pozemku o výmere 3m², vedený na LV č. 861  ako 

pozemok  registra C  parcela č. 790/4, odčlenený GP ako parc. č.790/4  vo výmere 3m², 

nachádzajúci sa v k. ú. Vaďovce. O odpredaj pozemku požiadal  pán  Dlhý z dôvodu 



hodného osobitného zreteľa, ktorý spočíva v tom, že je vlastníkom rodinného domu 

Vaďovce č. 31 a pri zameraní uvedenej nehnuteľnosti sa po kolaudácii zistilo, že 

hospodárska budova zasahuje  do parcely č. 790/3, ktorá je vo vlastníctve obce Vaďovce. 

Stavba hospodárskej budovy tvorí doplnkovú funkciu k RD Vaďovce č. 31. FK odporúča 

zámer zverejniť na úradnej tabuli a odpredať predmetnú časť pozemku za 7€/ m². 

 

5. Kontajner  

V ďalšom bode starostka obce predložila finančnej komisii doklad o vyplatení škodovej 

udalosti na kontajnery na nadrozmerný odpad, ktorý bol poškodený následkom požiaru 

v apríli tohto roku. Poisťovňa vyplatila 1558 € za škodu, pričom spoluúčasť obce je 33,19 

€. Komisia navrhuje za vyplatenú sumu kúpiť nový kontajner  na nadrozmerný odpad. 

 

6. Finančný dar 

Pani starostka informovala členov komisie o finančnom dare v hodnote 1050 €, ktorý obci 

poskytne p. Miklášová žijúca v zahraničí a taktiež o finančnom dare 900 € od firmy 

Oxymat. Oba finančné dary budú použité na nákup školských lavíc a stoličiek do ZŠ 

Vaďovce. 

   

7. Žiadosť – Environmentálny fond  

V ďalšom bode pani starostka informovala, že Environmentálny fond vyhlásil výzvu na 

Predchádzanie vzniku biologicky rozložiteľných komunálnych odpadov a zhodnocovanie 

biologicky rozložiteľných komunálnych odpadov, kde jednou z ponúk je aj  mulčovač. Po 

krátkej diskusii komisia odporúča starostke obce pripraviť potrebné dokumenty a podať 

žiadosť o predmetnú dotáciu na environmentálny fond. 

 

8. Rôzne 

V bode rôzne FK diskutovala o susedskom spore medzi pánom Hulínom a pánom Ďurišom 

ohľadom zarastajúceho plotu a rozrastajúcom sa orgováne, ktorý siaha na obecnú 

komunikáciu. Taktiež sa členovia FK informovali ako sa postúpilo so zámenou pozemkov 

medzi obcou a rodinou Šumichrastovou a medzi obcou a p. Júliou Miklášovou. Komisia 

ďalej   diskutovala o osadení elektrických stĺpov pri hlavnej ceste v smere na Hrachovište. 

P. starostka informovala, že už ohľadom toho oslovila dve firmy, ktoré by mohli vykonať 

montáž verejného osvetlenia a súhlasila, že osloví ešte tretiu firmu a následne sa  vykoná 

osadenie stĺpov a osvetlenia.  P. starostka tiež informovala, o podpísanej zmluve s firmou 

ktorá bude realizovať opravu strechy na budove ZŠ a MŠ Vaďovce a predpokladá, že do 

dvoch týždňov by sa oprava na streche mohla začať. 

Ďalej komisia diskutovala o rekonštrukcii múru na briežku, kde je nutná oprava oporného 

múru, prípadné odstránenie obrubníkov. 

Na záver predsedníčka FK poďakovala prítomným za účasť a ukončila rokovanie. 

 

Prílohy: 

1. Prezenčná listina 

2. Cenové ponuky na informačné vitríny 

3. Podklady k oprave obecného motorového vozidla 

4. Podklady k odpredaju pozemkov 

5. Výpisy bankových účtov a pokladne k 21.10.2021 

 

......................................... 

Mgr. Daniela Kontinová 

predseda FK  


